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Päätösehdotus  
Merkitään tiedoksi. 

 
Päätös  

Merkittiin tiedoksi. 
 
Selostus 

Kirkkoherra kertoo seurakunnan ajankohtaisista asioista. 
 
Seurakunnan viestijä (45 %), alueviestijä Outi Jaakkola esittäytyy ja kertoo 
seurakunnan viestinnästä. 
 
Herttoniemen seurakunnan uusi rippikoulukausi käynnistyi tammikuussa ryhmien 
ensimmäisillä tapaamisilla. Seurakunnan rippikouluikäluokka vaihtelee vuosittain 
melko paljon siten, että esimerkiksi tämän ja ensi vuoden rippikouluikäryhmän koon 
ero on noin 50 henkilöä (=kahden leirin verran). Tämä haastaa jonkin verran leirien 
miehitystä. 
 
Seurakunnassa kokeiltiin maaliskuun alussa aikaisemman tammikuussa 
järjestettävän kasteperheiden kutsumessun sijaan puolen tunnin pituista 
muskarimessua. Messu kokosi ilahduttavan paljon pikkulapsiperheitä yhteen. 
Tapahtuman yhteydessä panostettiin myös erityisesti perheiden kutsumiseen myös 
muihin seurakunnan toimintojen piiriin. Hyväksi havaittua muskarimessukonseptia 
on tarkoitus jatkaa myös ensi vuonna.  
 
Kirkkoherra kertoo kokouksessa suullisesti alustavasta suunnitelmasta Myllypuron 
messujen uudistuskokeiluksi.  
 
Diakonian osalta käynnissä on kokeilu asiakastapaamisten järjestämisestä omien 
tilojen lisäksi Kettutien palvelutalossa, Hertsin kirjastossa ja Matteuksen kirkon 
Varustamon tiloissa. Tällä tavoin diakonian asiakkaita on mahdollista tavata eri 
kaupunginosissa myös ilman omia tiloja.  
 
Seurakunnan taloustilanne vaikuttaa maaliskuun  alussa olevan suunnitellun 
mukainen. Tammi-helmikuun 2024 talouden toteuma on 14,9 % vuosibudjetista eli 
hiemen alle keskiarvoisen laskennallisen määrän 16,7 %.  Viime vuoden lopulla 
koettu yllätys rippikoulujen tasausmaksuissa saa kuitenkin seuraamaan 
aikaisempaa tarkemmin oman rippikouluikäluokkamme sijouttumista omille, muiden 
Helsingin seurakuntien ja järjestöjen leireille ja varautumaan edellisvuotta paremmin 
mahdollisiin lisäkuluihin. Rippikoulutiimi on yrittänyt siksi aikaisempaa pontevammin 
tavoittaa ilmoittautumatta jättäneitä jäseniämme, jotta heidän suunnitelmansa 
saataisiin ajoissa mahdollisimman tarkasti tietoon.  
 
Yhteinen kirkkovaltuusto käsitteli Herttoniemen kirkon purkupäätöstä 
kokouksessaan 7.3.2024 ja hyväksyi kirkon purun. Asia etenee seuraavaksi 
kirkkohallituksen päätettäväksi. Seurakunta tyhjentää kevään aikana viimeisiä 
tavaroitaan kirkolta ja suunnittelee kirkon jäähyväisjuhlaa kevään lopulle.  
 
Luottamushenkilöt kertovat ykn:n, ykv:n ja seurakuntaneuvostojen 
varapuheejohtajien kokousten muut kuulumiset. 
 


